
Protokół Nr XXI / 2016 

Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego 

odbytej 27 lipca 2016 roku 

w sali 109 Starostwa Powiatowego w Wągrowcu 

 

Sesję rozpoczęto 27 lipca  br. o godz. 16.00, zakończono o godz. 18.40. 

 

Obrady XXI sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego otworzyła Przewodnicząca Rady 

Powiatu, Małgorzata Osuch , która powitała radnych i zaproszonych gości.  

 

Od godz. 16.00 Rada obradowała w osobowym składzie 16 na ogólny stan 19, co 

stanowiło kworum, przy którym Rada mogła obradować i podejmować uchwały 

/nieobecni radni: K. Migasiewicz , Ł.Wachowiak, W. Ewertowski / 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Protokół XX sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 25 maja 2016 roku został 

przyjęty jednogłośnie - 16 głosów za.  

Na wniosek Zarządu , Starosta T. Kranc zgłosił wniosek o uzupełnienie porządku obrad.  

Na podstawie § 15 ust. 5 pkt 2 Statutu Powiatu Wągrowieckiego wnoszę o 

zmianę w porządku obrad XXI Sesji Rady Powiatu poprzez dodanie: 

pkt.  15  w  następującym   brzmieniu: 

„Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XII/73/ 2015Rady Powiatu 

Wągrowieckiego z dnia 28 października 2015 roku w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Wągrowiec w 2016 r.         

  

Pozostałe pkt. porządku obrad XXI Sesji Rady Powiatu otrzymują kolejno po sobie  nr: 

16,17,18. 

 

W związku z tym wnoszę o przegłosowanie porządku obrad  

z proponowaną  zmianą. 

 

Rada Powiatu przyjęła następujący porządek obrad; 

Porządek obrad XXI  sesji: 

     1. Sprawy regulaminowe: 

             1.1  otwarcie sesji , 

  1.2  stwierdzenie kworum, 

  1.3  przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

      2.Zgłaszanie uwag i poprawek do porządku obrad i przyjęcie porządku . 

3. Informacja Przewodniczącego Rady o pracy między sesjami. 

4. Informacja  Starosty o wykonaniu uchwał Rady Powiatu i pracy Zarządu między  

    sesjami. 

5. Informacja Przewodniczących komisji rady  o pracy między posiedzeniami sesji. 

6. Informacja o działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Wągrowcu i realizacji  

    Programów Aktywizacyjnych  w 2015 roku. 



 

7. Informacja na temat stanu bezrobocia w powiecie wągrowieckim za 2015 rok w  

    odniesieniu do  innych powiatów, województw i kraju. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Zespołowi Opieki Zdrowotnej w  

    Wągrowcu. 

     9. Podjęcie uchwały w sprawie konkursu na dyrektora Zespołu Opieki Zdrowotnej  

         w Wągrowcu. 

    10. Podjęcie uchwały w sprawie  ustalenia wysokości opłaty za zakwaterowanie w  

          Bursie Szkolnej nr 1 w Wągrowcu oraz terminu i sposobu ich wnoszenia. 

    11. Informacja o działalności Komisji Rewizyjnej za I półrocze 2016 roku. 

    12. Informacja na temat wyników kontroli zarządczej w Starostwie Powiatowym w  

          Wągrowcu oraz w  jednostkach organizacyjnych powiatu za 2015 rok. 

    13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany WPF Powiatu Wągrowieckiego na lata 2016- 

         2022. 

    14. Podjęcie uchwały   w sprawie  zmian w budżecie  Powiatu Wągrowieckiego na  

          2016 rok. 

    15.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XII/73/ 2015Rady Powiatu  

         Wągrowieckiego z dnia 28 października 2015 roku w sprawie udzielenia pomocy  

         finansowej Gminie Wągrowiec w 2016 r. 

    16. Interpelacje i zapytania. 

    17. Wnioski i oświadczenia radnych.  

    18. Zakończenie obrad  XXI  sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego. 

 

Od godz. 16.10 Rada obraduje w 17 osobowym składzie. Na posiedzenie przybył 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof  Migasiewicz.  

 

Ad 1 

Jak wyżej. 

 

Ad 2 

Jak wyżej. 

 

Ad 3 

Przewodnicząca Rady Małgorzata Osuch poinformowała o pracy między sesjami. 

Zapytań nie zgłoszono. 

 

Informacja Przewodniczącej o pracy między sesjami stanowi załącznik                                           

nr 3 do protokołu. 

 

Ad 4 

Starosta T. Kranc poinformował  o pracy Zarządu między sesjami Rady Powiatu 

Wągrowieckiego.   

Ponadto Starosta  poinformował o radnych o inwestycji , która dotyczy rozbudowy 

szpitala powiatowego  i dostosowania do standardów szpitala powiatowego. Obecnie 

trwają rozmowy nt. wskazania minimum budowlanego i dostosowania go do wymogów, 

stawianych szpitalom do 2018 roku. Z opinią radni zostaną zapoznani w miesiącu 



sierpniu lub we wrześniu br.  Na dzień dzisiejszy trwają prace i rozmowy dot.  

inwestycji. Z uwagi na brak dyrektora, działania są trochę utrudnione, ale w dniu 

dzisiejszym Zarząd Powiatu podjął uchwałę o powierzeniu wykonywania czynności 

dyrektora ZOZ w Wągrowcu p. Zbigniewie Nowodworskiej i w najbliższych dniach 

wszystkie działania  winny wrócić  na swoje miejsce. Wszystkie warunki są spełnione, 

aby ta osoba pełniła tę funkcję.  Chcę powiedzieć również, że jesteśmy zaniepokojeni 

sytuacją finansową ZOZ-u, gdyż starta za 6 miesięcy br. wynosi  1 mln. 450 tys. zł /strata 

za I półrocze/.  

Starosta poinformował również o sytuacji  ws.  wspólnej realizacji zadania pn. 

„Rozbudowa ul. Antoniewskiej w Skokach”, o kosztach  wspólnej realizacji tego 

zadania.  Podjęcie decyzji na wspólną realizację zadania, przy kosztorysie 9 mln. zł, nie 

jest racjonalne.  Powiatu nie stać na taką  inwestycję. Termin składania wniosków do 

Wojewody upływa w dniu 15 września br. W tej chwili należy rozeznać  temat. Ze 

względu na termin składania wniosków do Wojewody może  zajść  taka potrzeba, aby 

zwołać sesję  w  I- wszej połowie września  br., celem  podjęcia stosownej decyzji Rady. 

 

Zapytań nie zgłoszono. 

Informacja została przyjęta przez Radę Powiatu Wągrowieckiego i stanowi ona 

załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Ad 5 

Wiceprzewodniczący Komisji Finansów, Obszarów Wiejskich i Strategii Rozwoju 

Powiatu, Andrzej Wieczorek przedstawił informację z działalności Komisji                                                

w okresie międzysesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła 2 posiedzenia, na których 

omawiała tematy związane z Powiatowym Urzędem Pracy- rozwój  obszarów wiejskich, 

zapoznała się z  planami  inwestycyjnymi ZOZ w Wągrowcu, zapoznała się z 

założeniami do projektu budżetu na 2017 rok oraz opiniowała materiały na sesję.  

 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji, Grzegorz Owczarzak 

przedstawił informację z działalności Komisji w okresie międzysesyjnym. Komisja w 

tym okresie odbyła 1   posiedzenie, na którym dokonała analizy stanu bezrobocia na 

terenie powiatu oraz działalności Powiatowego Urzędu Pracy w 2015 roku oraz 

opiniowała materiały na sesję. 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki, Andrzej Bielecki 

przedstawił informację z działalności komisji  w okresie międzysesyjnym. Komisja w 

tym okresie odbyła 1 posiedzenie, na którym dokonała wstępnej analizy wyników 

naboru do szkół ponadgimnazjalnych na rok szkolny 2016/2017, oceniła wykorzystanie 

miejsc w placówkach opiekuńczo-wychowawczych oraz  opiniowała materiały na sesję 

. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rynku Pracy, Tadeusz 

Synoracki przedstawił  informację z działalności komisji w okresie międzysesyjnym. 

Komisja w tym okresie odbyła 2 posiedzenia , na których  zapoznała się z informacją 

nt. stanu bezrobocia na terenie powiatu, zapoznała się z działalnością Powiatowego 

Urzędu Pracy w Wągrowcu w 2015 roku   oraz opiniowała materiały na sesję.  

 



Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Andrzej Wieczorek przedstawił informację            

z działalności Komisji w okresie międzysesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła            

1 posiedzenie, na którym przygotowywała sprawozdanie z działalności kontrolnej 

Komisji Rewizyjnej za I-wsze półrocze 2016 roku. 

 

Ad 6 

B. Korpowska, dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Wągrowcu przedstawiła w 2015 

roku. informację o działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Wągrowcu i realizacji 

Programów Aktywizacyjnych. 

Radny J. Springer zgłosił zapytanie odnośnie  materiałów , które zostały przedłożone na  

dzisiejszą sesję. Spoglądając na wizytówkę, która jest dołączona do materiałów, są na 

niej wymienione  instrumenty rynku pracy. W związku z tym  proszę wymienić może 

trzy instrumenty, które mogłyby  pomóc zlikwidować bezrobocie na terenie powiatu i 

stanąć na podium o najniższej stopie bezrobocia.. 

Dyrektor B. Korpowska wyjaśniła, że nie ma jednoznacznej  odpowiedzi. Są 

prowadzone badania i to są badania długotrwałe. Przeprowadzane  po upływie roku i 

trzech miesięcy. Dobrymi instrumentami są - prowadzenie działalności, formy 

bezzwrotne na prowadzenie działalności  i prace interwencyjne. 

Badania ws. tworzenia stanowisk pracy, badanie przeprowadzić można  po upływie               

2. lat. Pani dyrektor  zauważyła, że  formy najmniej efektywne to  staże i szkolenia dla 

osób bezrobotnych . 

Przewodnicząca Rady M. Osuch zapytała p. dyrektor o nowe narzędzia, jakie pojawiły 

się  na spotkaniu dla osób  bezrobotnych, chodzi o bony zatrudnieniowe dla 

bezrobotnych do 30 roku życia? 

B. Korpowska  wyjaśniła, że na koniec roku 2015 nie było jeszcze informacji, do końca 

marca br., mamy ich trochę więcej. 

M. Osuch  zapytała jaki jest przepływ informacji o tej formie wsparcia? 

B. Korpowska wyjaśniła, że „przepływ informacji był wystarczający, co widać w 

ogromnym zainteresowaniu od przedsiębiorców. 

 

Więcej zapytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady M. Osuch stwierdziła, że informacja została przyjęta. 

Informacja jest załącznikiem nr 5 do protokołu.  

 

Ad 7 

B. Korpowska, dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Wągrowcu przedstawiła 

informację na temat stanu bezrobocia w powiecie wągrowieckim za 2015 rok w 

odniesieniu do  innych powiatów, województw i kraju. 

 

Radny J. Springer w materiałach, które mam przed sobą widzę , że najwięcej miejsca na 

rynku pracy zajmują niestandardowe inicjatywy . Wiemy że aglomeracje największe 

skupiają większe miejscowości. Zastanawia  mnie, jaki  cel mają spotkania subregionów 

miejskich i udział  w Pilskich  Subregionalnych Targach  Pracy. Proszę mi wyjaśnić cel 

spotkań w tych targach. 

B. Korpowska wyjaśniła, że najwięcej  na tych Targach było agencji zatrudnienia, które  

mają duży wpływ przy udzielaniu ofert subregionalnych, żeby osoby miały 



zatrudnienie. Uczestniczymy w nich , żeby nie zabierać szansy szukania  pracy w drugą 

stronę. Mieszkańcy powiatu wągrowieckiego skupiają się raczej na szukaniu pracy w 

stronę Poznania, natomiast  mieszkańcy niektórych gmin np. Gołańcz, Damasławek 

,Wapno mogą szukać i znajdują zatrudnienie w kierunku Piły. Targi miały też charakter 

integracji.   

 

Radny T. Synoracki stwierdził, że każde działanie nawet udział w targach przynosi 

jakieś efekty. Staże są najbardziej efektywne, jak wspomniała p. dyrektor. Bez wielkich 

zakładów szukamy szansy  na likwidację bezrobocia. Ja na swój prywatny użytek 

odniosę się do osób, którzy byli na stażu w Zakładzie Aktywizacji Zawodowej, któremu 

szefuję, w 80% zostali po stażu zatrudnieni . 

 

Wicestarosta M. Piechocki, odniosę  się stricte  do innych powiatów. Nie myślałem, że 

zrównamy się z stopą bezrobocia jaka jest w kraju. Były powiaty lepsze i gorsze. 

Powiaty, które nie podejmowały działań strategicznych długoletnich teraz mają 

problem. Powiaty które działały represyjnie, mają problem. My zwróciliśmy uwagę, aby 

przedsiębiorstwom pomagać. Dopisało nam trochę szczęście zwłaszcza w charakterze 

dużych firm, które powstały w Naszym powiecie np. Palinowa, przełamała  tą stagnacje 

i marazm na rynku pracy. Struktura komunikacyjna również się przyczyniła do spadku 

bezrobocia. Trwało to długo,  ale się udało. Kolejnym pkt. były działania PUP. My jako 

powiat też żeśmy się przyłożyli do ograniczenia bezrobocia, chociażby poprzez 

tworzenie np. Placówki Opiekuńczo Wychowawczej  i miejsc pracy, Młodzieżowy 

Ośrodek Socjoterapii też miejsca pracy. Chwała przedsiębiorcom za udział w 

przyczynianiu się do spadku bezrobocia w Naszym powiecie. Duży udział samorządu 

w tych działaniach i pomoc ze strony państwa i samorządów gminnych. 

 

Starosta T. Kranc podsumowując dyskusję podziękował  pracownikom  Powiatowego 

Urzędu Pracy , że potrafili stworzyć,  napisać i zrealizować programy lokalne np. cykl  

„ Kobiety Nad Nielbą”. Czekamy na następne programy. Jest to praca dodatkowa , są 

efekty które dzisiaj obserwujemy. Samorząd powiatowy również uczestniczył w 

programach, to zasługa również  pracowników  Wydziałów starostwa. Podpisany został 

następny program do realizacji. Jeszcze raz dziękuję pracownikom PUP oraz radnym, 

którzy swoimi decyzjami podejmując stosowne uchwały są ich realizatorem. 

 

Przewodnicząca Rady M. Osuch,  w kontekście informacji, które Pani dyrektor 

przedstawiała na Komisji Edukacji (…) ,wspomniała  Pani  o książce, wydanej przez             

WUP i państwa zainteresowanych  odsyłam do lektury, są tam informacje  odnośnie 

absolwentów rocznik 2014-2015i ich losy. Można  przeanalizować,  jak wygląda powiat 

na tle innych województw . Można również  porównać przebieg  kariery zawodowej . 

Państwa  zainteresowanych książką odsyłam na stronę WUP wersja elektroniczna,  

znajdziemy tam ciekawe informacje . 

 

Więcej zapytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady M. Osuch stwierdziła, że informacja została przyjęta. 

Szczegółowa informacja jest załącznikiem nr 6 do protokołu.  

 



Ad 8 

T. Królczyk - adwokat, przedstawiciel  ZOZ w Wągrowcu  przedstawił projekt  uchwały 

w sprawie nadania statutu Zespołowi Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu. 

 

Zapytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca ogłosiła głosowanie. 

 

Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 17  radnych. 

Za przyjęciem uchwały w sprawie nadania statutu Zespołowi Opieki Zdrowotnej w 

Wągrowcu głosowało: 17 - za, 0 - przeciwnych, 0 - wstrzymujących się od głosu 

/nieobecny radni: Ł. Wachowiak, W. Ewertowski /. 

 

Podjęta uchwała jest załącznikiem nr 7 do protokołu. 

 

Ad 9 

B. Linetty kierownik Biura Spraw Obywatelskich i Zdrowia przedstawiła projekt  

uchwały w sprawie konkursu na dyrektora Zespołu Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu. 

 

Starosta T. Kranc uzupełnił wypowiedź p. kierownik i dopowiedział, że p. A. Przybylska  

jest wspólnie uzgodnionym  przedstawicielem związków zawodowych  ZOZ-u,  do prac 

w komisji. 

 

Zapytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca ogłosiła głosowanie. 

 

Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 17 radnych. 

Za przyjęciem uchwały  w sprawie konkursu na dyrektora Zespołu Opieki Zdrowotnej 

w Wągrowcu głosowało: 17- za, 0 - przeciwnych, 0 - wstrzymujących się od głosu 

/nieobecny radny: Ł. Wachowiak, W. Ewertowski/ 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad 10 

E. Szulc, po. kierownika Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie  ustalenia wysokości opłaty za zakwaterowanie w Bursie Szkolnej 

nr 1 w Wągrowcu oraz terminu i sposobu ich wnoszenia. 

 

Zapytań nie zgłoszono . 

Przewodnicząca ogłosiła głosowanie. 

 

Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 17 radnych. 

Za przyjęciem uchwały  w sprawie  ustalenia wysokości opłaty za zakwaterowanie w 

Bursie Szkolnej nr 1 w Wągrowcu oraz terminu i sposobu ich wnoszenia                           

głosowało: 17- za, 0 - przeciwnych, 0 - wstrzymujących się od głosu /nieobecni radni: 

W. Ewertowski , Ł. Wachowiak/. 

 



Uchwała  w sprawie  ustalenia wysokości opłaty za zakwaterowanie w Bursie Szkolnej 

nr 1 w Wągrowcu oraz terminu i sposobu ich wnoszenia jest załącznikiem nr 9 do 

protokołu. 

 

Ad 11 

A. Wieczorek, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, przedstawił informację o 

działalności Komisji Rewizyjnej za I półrocze 2016 roku. 

 

Zapytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady  M. Osuch stwierdziła, że informacja została przyjęta. 

 

Informacja jest załącznikiem nr  10 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad 12 

W. Kotarba, inspektor, samodzielne stanowisko ds. kontroli przedstawił informację na 

temat wyników kontroli zarządczej w Starostwie Powiatowym w Wągrowcu oraz w  

jednostkach organizacyjnych powiatu za 2015 rok. 

 

Zapytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że informacja została przyjęta. 

 

Informacja jest załącznikiem nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad  13 

Skarbnik Powiatu D. Królczyk, zreferowała projekt  uchwały w sprawie zmiany WPF 

Powiatu Wągrowieckiego na lata 2016-2022. 

 

Zapytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Powiatu ogłosiła głosowanie. 

 

Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 17  radnych. 

Za przyjęciem uchwały w sprawie zmiany WPF na lata 2016-2022 głosowało:                           

17 - za, 0 - przeciwnych, 0 - wstrzymujących się od głosu /nieobecni radni:                                  

W. Ewertowski, Ł. Wachowiak/.  

 

Uchwała w sprawie zmiany WPF na lata 2016-2022 stanowi załącznik nr 12  do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad 14 

D. Królczyk, Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt  uchwały   w sprawie  zmian w 

budżecie  Powiatu Wągrowieckiego na 2016 rok . 

 

Zapytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Powiatu ogłosiła głosowanie. 



 

Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 17 radnych. 

Za przyjęciem uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Wągrowieckiego na 2016 

rok głosowało: 17 - za, 0 - przeciwnych, 0 - wstrzymujących się od głosu /nieobecni 

radni: Ł. Wachowiak, W. Ewertowski/. 

 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie Powiatu Wągrowieckiego na 2016 rok  stanowi 

załącznik nr  13  do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad 15 

Radosław Kubisz - kierownik Wydział Rozwoju, Inwestycji i Transportu Publicznego  

Przedstawił projekt  uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XII/73/ 2015Rady Powiatu 

Wągrowieckiego z dnia 28 października 2015 roku w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Wągrowiec w 2016 roku. 

 

Zapytań nie zgłoszono . 

Przewodnicząca ogłosiła głosowanie. 

 

Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności  17 radnych. 

Za przyjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XII/73/ 2015Rady Powiatu 

Wągrowieckiego z dnia 28 października 2015 roku w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Wągrowiec w 2016 roku głosowało: 17 - za, 0 - przeciwnych, 0 - 

wstrzymujących się od głosu /nieobecni radni: W. Ewertowski , Ł. Wachowiak/ 

 

Uchwała  w sprawie zmiany uchwały nr XII/73/ 2015Rady Powiatu Wągrowieckiego z 

dnia 28 października 2015 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Wągrowiec w 2016 roku  jest załącznikiem nr  14 do protokołu. 

 

Ad 16 

Interpelacje i zapytania.  

Nie zgłoszono. 

 

Ad  17 

Wnioski i oświadczenia radnych: 

Radny P. Pałczyński zgłosił 2. wnioski : 

1)  na prośbę mieszkańców  ul. Rgielskiej w Wągrowcu,  o remont  chodnika przy                    

ul. Rgielskiej. Prosiłbym, aby wesprzeć  projekt i przy najbliższej możliwości 

finansowej pochylić się nad stanem tej powierzchni i część tego chodnika naprawić. 

Liczę na przychylne stanowisko rady . 

 

2) wniosek o przeprowadzenie modernizacji ul. Nad Nielbą w Wągrowcu, prośba aby 

się tą drogą zająć. Temat będzie wracał do nas jak bumerang i  nie uciekniemy od 

tematu. Proszę o  głosy wsparcia dla wniosków.  

 



Starosta T. Kranc udzielił  odpowiedzi na zgłoszone wnioski . Jeśli chodzi o ul. Nad 

Nielbą, chcę powiedzieć, że  jest ogłoszony przetarg w przyszłym tygodniu się okaże na 

jaką wartość  wyjdzie przetarg. Zostały rozpisane przetargi wspólne z samorządami 

gmin. Ul. Nad Nielbą to jest ulica, która spełnia wszystkie kryteria, aby ją realizować 

wspólnie. Zadania spoczywają również na samorządzie miasta.  

   

Sprawa chodnika ul.Rgielskiej od wielu lat jest dyskutowana. Mieszkańcy próbowali 

zgłosić  zadanie w Budżecie Obywatelskim , nie wyszło. W tym roku zobaczymy. 

Przyjmujemy panie radny do wiadomości. 

 

Na koniec Starosta T. Kranc: pozwolę  sobie  zaprosić Państwa  na spotkanie w dniu             

17 sierpnia br. w sali sesyjnej Starostwa Powiatowego na godz.  9.30, gdzie nastąpi  

podpisanie umowy z Marszałkiem Województwa Wielkopolskiego  na zadania 

dofinansowane ze środków unijnych w ramach PROW, a po  podpisaniu na konferencję 

z Marszałkiem Województwa Wielkopolskiego. 

 

Więcej wniosków i oświadczeń nie zgłoszono. 

 

 

Ad 18 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Powiatu Wągrowieckiego 

M. Osuch, zamknęła  obrady XXI Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego. 

        

 

               Sekretarz  Rady                                         Przewodnicząca                      

        Powiatu Wągrowieckiego                      Rady Powiatu Wągrowieckiego                                                                                                                

 

          ......................................                           .......................................... 

             /Łukasz Wachowiak/                                  /Małgorzata Osuch / 
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